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                          CONSILIUL JUDEȚEAN CONSTANȚA 

  

  Nr. 7812/25.03.2019 

 

PROCES VERBAL 

 

 

Încheiat astăzi  22.03.2019  la ședința extraordinară a 

Consiliului Județean Constanța 

 

 

  Şedinţa extraordinară a fost convocată de către Domnul Țuțuianu Marius Horia 

- Președinte al Consiliului Județean Constanța, astăzi 22.03.2019, ora 13.00,                      

în Sala ,,Remus Opreanu” din cadrul Palatului Administrativ – Consiliul Judeţean 

Constanţa, în conformitate cu prevederile art.94, alin.2 şi 3 din Legea  nr.215/2001,  

privind administraţia publică locală. 

  La sedinţă participă: Domnul Palaz Claudiu Iorga – Vicepreşedinte                           

al Consiliului Judeţean Constanţa, Domnul Learciu Dumitru Daniel - Vicepreşedinte 

al Consiliului Judeţean Constanţa,  Doamna Belu Mariana - Secretarul Județului 

Constanța, consilieri judeţeni, managerii instituțiilor subordonate Consiliului   

Județean Constanța, directorii direcţiilor de specialitate din aparatul propriu                           

al Consiliului Judeţean Constanţa. 

           De asemenea, în sală sunt prezenți reprezentanți mass media.  

           Lipsesc următorii consilieri județeni: Domnul Țuțuianu Marius Horia – 

Președintele Consiliului Județean Constanța, domnul Bizineche Adrian, domnul 

Enescu Marius Dumitru, domnul Matei Radu Bogdan, doamna Nedelcu Sabrina 

Maria.   

 

 

X 

 

Ordinea de zi:         

1. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor sume din cote defalcate din 

impozitul pe venit si T.V.A. pentru echilibrarea bugetelor locale ale unităților 

administrativ-teritoriale din județul Constanța în anul 2019. 

     Iniţiator : Preşedinte: Ţuţuianu Marius Horia 
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Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Bună ziua, dragi colegi!  

Dna.Belu Mariana: Sunt prezenți 32 de consilieri județeni. Ședința este legal 

constituită.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Domnilor consilieri, dacă sunteți de acord să începem. 

Suntem legal constituiți.  

       Este un singur proiect pe ordinea de zi, au fost discuții cu colegii. Am înțeles                   

că între timp s-au lămurit. Dacă nu ar fi probleme, am supune direct proiectul                         

de hotărâre la vot.  

       S-a schimbat legislația și va trebui să dăm și noi un vot. Nu mai rămâne                         

doar aprobarea din trezorerie. Eu cred că este o formalitate, dar așa este legea,                  

trebuie să ne conformăm.  

       Dacă considerați, doamna Secretar poate să ne explice mai multe.                                   

Dacă nu, citim proiectul de hotărâre și trecem la vot.     

        - Cine este pentru ? Împotrivă? Se abține cineva? 

Dna.Belu Mariana: 32 de voturi pentru.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga:  Proiectul de hotărâre a trecut! Vă mulțumesc mult! 

 

 

 

 

 

Vicepreședinte,  

Palaz Claudiu Iorga 

 

 

 

Secretar al Județului,  

       Belu Mariana  

                                                                                                              Întocmit,  

                                                                                                                     Pîrvu Lidia  


